

BACKMISCHUNGEN

BAKING MIXES



Waffomix



Waffomix ist Neumärker's Teigmischung für besonders delikate Waffeln! Der Fertigteigmischung werden noch frische Eier und Margarine hinzugefügt. So ist dieser aromatische Mix die Basis für den anspruchsvollen Waffelbäcker.

Waffomix is Neumärker's batter mix for particularly delicious waffles! Fresh eggs and margarine are added to the ready-made batter mix. This aromatic mix is the basis for the demanding waffle baker.

Die Waffeln, die mit dem Neumärker Waffomix zubereitet werden, zeichnen sich vor allem durch ihr saftiges, frisches und intensives Aroma aus. Während viele Fertigbackmischungen für Waffelteig lediglich Wasser erfordern, wird der Waffomix-Waffelteig durch Margarine verfeinert. Darüber hinaus tragen frische Eier zum Geschmack bei, wodurch die Waffeln fast wie hausgemacht schmecken. Die perfekte Wahl für anspruchsvolle Waffelbäcker.

Schnelle Zubereitung: Ein Karton beinhaltet 10 Beutel mit je 1 kg Mix. Das ist besonders praktisch, da bei der Zubereitung kein Abwiegen der Backmischung nötig ist. Einfach einen Beutel Mix öffnen und anrühren. **Einfache Lagerung:** Keine Kühlung für die Lagerung der Backmischung notwendig. Platzsparende Lagerung als Pulver im Karton. Lange Haltbarkeit: MHD bis zu 12 Monate.

*The waffles prepared with Neumärker's Waffle Mix are characterised by their soft, fresh and intense flavour. While many ready-made baking mixes for waffle batter only require water, Waffomix waffle batter is refined by adding margarine. In addition, fresh eggs help to enhance the flavour, making the waffles taste almost homemade. The perfect choice for discerning waffle bakers. The fresh ingredients pay off, as the „gourmet“ waffles delight even gourmets and can be sold at higher prices. The waffle batter mix is available in convenient 1 kg bags to save weighing the baking mix. **Quick preparation:** One box contains 10 bags of 1 kg mix each. This is particularly convenient as there is no need to weigh it. Simply open a bag and prepare it. After mixing, you can start baking immediately. The batter can be re-produced in between without much effort. **Easy storage:** No refrigeration necessary for storing the baking mix. Space-saving storage as powder in a carton. Long shelf life: best before date up to 12 months*



 1 kg Mix + 8 Eier (eggs) + 500 g Margarine

 10 kg

 05-20120-01

 56,-* ▲

	Menge aus 10 kg Mix Quantity from 10 kg mix	Wareneinsatz pro Waffel Cost of goods per waffle
Lolly-Waffel Lolly Waffle	180	0,31 €
Brüsseler Waffel Brussels Waffle	80	0,70 €
Große Herzwaffel Big Heart Waffle	100	0,56 €
Kleine Herzwaffel Small Heart Waffle	180	0,31 €
Herz am Stiel Heart on a Stick	100	0,57 €
Americano Americano	50	1,12 €
Waffelbällchen Waffle Balls	1000	0,06 €

i

Waffomix ist für Cafés, deren Kunden echte Waffel-Genießer sind. Für den Einsatz auf Märkten und Festen empfehlen wir Waffel-Ready-Mix.

Waffomix is for cafés whose customers are real waffle connoisseurs. We recommend Waffle-Ready-Mix for the preparation at markets and festivals.

Alle Angaben dienen lediglich als Orientierungshilfe. Alle Informationen werden ohne Gewähr auf Richtigkeit und Vollständigkeit abgegeben. Kosten/Waffel zeigen lediglich die Kosten der Fertigteigmischungen ohne weitere frische Zutaten wie Wasser, Eier oder Margarine.

All information is given as an example. All information is given without guarantee for correctness and completeness. The costs/waffle show only the costs of the batter mixes without any further ingredients like water, eggs or margarine.